
 

  

 

 
 

 

 

ZAPISNIK 
s konstituirajuće sjednice Odbora za preponsko jahanje Hrvatskog konjičkog saveza 

održane od 18. prosinca 2023.god. u prostorijama HKS-a, Trg Krešimira Čosića 11, Zagreb. 

 

Gđa. Knežević pozdravila je prisutne i zahvalila im na odazivu. 
Sjednici su pristupili: 

Renato Levanić, predstavnik KK Zagreb i opunomoćenik KK Osijek 
Ante Šimleša, predstavnik SKK Sv. Juraj 

Tomislav Kavur, KK Galop Team 
 

 

Za sjednicu je predložen slijedeći: 
 

Dnevni red 
 

1. Predlaganje i izbor predsjednika Sportskog odbora za preponsko jahanje 

2. Određivanje članova Sportskog odbora za preponsko jahanje 
3. Utvrđivanje prijedloga kalendara natjecanja 

4. Razno 
 

 

Dnevni red jednoglasno je usvojen. 
 

 
 

Točka 1.  

 
Temeljem članka 57. stavka 3. Statuta HKS-a Za predsjednika svakog Sportskog odbora može se 

kandidirati osoba koja ima minimalno tri (3) godine radnog iskustva na poslovima ustroja, unapređenja 
stručnog rada i razvitka konjičkog sporta, te potporu minimalno tri (3) redovne članice HKS-a koja u bazi 

podataka HKS-a ima minimalno tri (3) licencirana natjecatelja koji se aktivno natječu s važećom 
natjecateljskom licencom u zadnjih 12 mjeseci u disciplini za koju se bira. 

Gđa. Knežević obavijestila je prisutne da je gosp. Levanić jedini kandidat za predsjednika Odbora. 

Gosp. Levanić jednoglasno je izabran za predsjednika Odbora za preponsko jahanje. 
 

Nakon provedenog glasovanja, predlaže se donošenje slijedeće: 
 

 

Odluka 
 

Za predsjednika Sportskog odbora za preponsko jahanje HKS-a jednoglasno je izabran: 
 

Renato Levanić, 38566636637, Zagreb 

 
 

Točka 2. 
 

Statut dalje propisuje da se svaki Sportski odbor aktivne discipline konjičkog sporta sastoji od minimalno 
tri (3) člana. Predsjednike Sportskih odbora biraju natpolovičnom većinom prisutnih na posebnoj-izbornoj 

sjednici po jedan ovlašteni predstavnik svake redovne članice koja u bazi podataka HKS-a ima minimalno 

tri (3) licencirana natjecatelja koji se aktivno natječu s važećom natjecateljskom licencom u zadnjih 12 
mjeseci u disciplini za koju se bira predsjednik. 

 
 

 



1 

 

 

 
Nakon utvrđivanja prijedloga članova predlaže se donošenje slijedeće: 

 

Odluka 
 

Prima se na znanje da su članovi Sportskog odbora za preponsko jahanje HKS-a: 
                                             1. Andrea Novak Djelmić 

         2. Ante Šimleša 
         3. Christian Barbić 

                     4. Željko Valuh 

 
 

Točka 3. 
 

Gosp. Levaniću predani su prijedlozi organizacije natjecanja kalendara dostavljeni na ured saveza 

temeljem poziva dostavljenog svim članicama. 
Gosp. Levanić rekao je da je KK Osijek predložio organizaciju PH u preponskom jahanju u Osijeku, datum 

treba utvrditi. 
Prisutni smatraju da nema razloga da se KK Osijek ne dozvoli organizacija PH. 

Gosp. Levanić predložio je da ured stavi sve prijedloge u tablicu kako bi se dobio jasan uvid u sve 

pristigle prijedloge te isti pošalje svim članicama uz poziv da ukoliko ima još zainteresiranih organizatora   
da svoje prijedloge dostave najkasnije do 27.12.23.god.. 

 
Točka 4. 

 
Gosp. Levanić pitao je glavnu tajnicu gđu. Knežević kakvo je stanje financija za preponski sport. 

Gđa. Knežević rekla je da o financijama odlučuje Izvršni odbor HKS-a o čijoj će odluci svi biti obavješteni. 

 
Gosp. Levanić rekao je da će se u Pravilniku mijenjati određene stvari. Ured će svim članicama poslati 

poziv za prijedloge izmjena i dopuna Pravilnika koje je potrebno dostaviti najkasnije do 27.12.23.god.. 
 

Nakon što pristignu prijedlozi za natjecanja i pravilnik Odbor će održati sastanak 29.12.23.god.. 

 
Prisutni su se složili da u Pravilnik treba ugraditi pravilo da organizator koji otkaže natjecanje bez valjanog 

razloga i u propisano vrijeme mora snositi određene sankcije. 
 

Gosp. Šimleša rekao je da treba odrediti vrijeme do kad startne liste moraju biti objavljene odnosno 
zaključane. 

Gosp. Levanić predložio je da se na startnu listu upisuju i treneri i da se tehnički omogući povezanost 

trenera i rezultata njegovih natjecatelja. 
Također treba odrediti rok za licenciranje natjecatelja i konja te kod naplate duple prijavnine u slučaju 

zakašnjele prijave ukinuti duplo naplaćivanje startnina po utakmici. 
Predloženo je da svaka disciplina uz izbornika ima i svog direktora reprezentacije koji će voditi računa 

isklučivo o disciplini za koju je imenovan. 

 
Sjednica je završila u 15.40 sati. 

 
 

 

Zapisničar: 
Martna Hercigonja 

 
 


